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Republika e Kosovës 

Republika Kosovo - Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

 

 

VI Saziv 

Komisija za budžet i finansije   

Sednica br. 32/18  

Priština, 26.9.2018. godine, u 13:00 časova 

Zgrada Skupštine Kosova, sala C-203 

 

 

                                                                         ZAPISNIK 

 

Sednici su prisustvovali: Safete Hadërgjonaj, Jelena Bontić, Naser Osmani, Mërgim Lushtaku, Ali Lajçi, 

Arbërie Nagavci, Blerim Kuqi, Fikrim Damka, Enver Hoti i Dardan Molliqaj.  

 

Odsutan: Lumir Abdixhiku.  

 

Ostali učesnici: Edita Ferati – pripravnica iz KDI-a, Fixhirje Dragaj – Savetnik Parlamentarne grupe 

AAK, Shpresë Sejdi -  Asistent Parlamentarne grupe PSD, Dren Ajeti -  Klub i proizvođača, Arta Dehari 

– Asistent Parlamentarne grupe LVV, Vatra Qehaja – Savetnik Parlamentarne grupe LVV, Nora Kokaj  

- Britanska ambasada, Valbona Bytyçi – Ekonomia Online, Albulena Avdiu – Ekonomia Sot i Albulena 

Mavraj – novinarka. 

 

Od strane osoblja za podršku Komisiji: Vilson Ukaj, Sabrije Iseini, Luljetë Krasniqi i Dashurije Canolli. 

 

Sednicom je predsedavala: prva zamenica predsednika Komisije – Safete Hadërgjonaj. 

 

Dnevni red: 

 
1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Razmatranje predloga Komisije o izboru članova Upravnog odbora Fonda penzijskih štednji 

Kosova; 

3. Razmatranje Predlog-odluke Vlade Republike Kosova o imenovanju predsednika 

Regulatorne komisije za javne nabavke; 

4. Razmatranje Zahteva Kosovske agencije za upoređivanje i verifikaciju imovine za 

određivanje iznosa isplate za člana Komisije za imovinske zahteve i dva člana Komisije za 

verifikaciju i odlučivanje o imovini;  

5. Razno. 

 

 
1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Safete Hadërgjonaj: Zaključujem da je Komisija jednoglasno usvojila dnevni red, bez izmena. 
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2. Razmatranje predloga Komisije o izboru članova Upravnog odbora Fonda penzijskih štednji 

Kosova  

 

Safete Hadërgjonaj: Naglasila je da prema članu 4. Zakona br. 04/L-101 o penzijskim fondovima na 

Kosovu, izmenjen i dopunjen članom 2.1. Zakona br. 05/L-116, Komisija za izbor članova Upravnog 

odbora Fonda penzijskih štednji Kosova u sastavu: Fehmi Mehmeti - guverner CBK-a (predsedavajući 

Komisije), Bedri Hamza - ministar finansija (član Komisije) i Besnik Omani-Generalni revizor (član 

komisije) raspisala je konkurs, intervjuisala kandidate, čije su aplikacije smatrane kao najrelevantnije od 

strane Komisije i koji su ispunili formalne kriterijume. 

Komisija za izbor, u skladu sa članom 4. stav 10. Zakona br. 04/L-101 o penzijskim fondovima na 

Kosovu, izvršila je preispitivanje podobnosti kandidata, što je rezultiralo da nijedan od predloženih 

kandidata nema bilo kakvu prepreku prema ovom kriterijumu.  

Shodno tome, u skladu sa članom 4. stav 5. stav 6 i stav 11. Zakona br. 04/L-101 o penzijskim 

fondovima na Kosovu, Komisija za izbor predložila je Skupštini imenovanje 5 kandidata za članove 

Upravnog odbora Fonda penzijskih štednji, od kojih je jedan predložen za predsedavajućeg, a drugi u 

svojstvu člana za zastupanje i savetovanje zaposlenih ili njihovih predstavnika na Kosovu, a to su: 

Ruzhdi Morina (predložen je za predsedavajućeg Upravnog odbora FPŠK-a), Frederick Artesani, 

Behxhet Haliti, Driton Qehaja i Ymer Ymeri (za zastupanje i savetovanje zaposlenih ili njihovih 

predstavnika na Kosovu). 

Vlada u zakonskom roku od 15 dana nije dostavila Skupštini bilo kakvo mišljenje o predloženim 

kandidatima. 

Iz podataka prikazanih u CV-u, shvatamo da predloženi kandidati za članove Upravnog odbora 

Penzionog fonda ispunjavaju neophodne uslove i kriterijume predviđene članovima 4.3, 4.4. i 4.5. 

Zakona o penzijskim fondovima na Kosovu, gde je predviđeno da osobe imenovane za članove 

Upravnog odbora trebaju posedovati stručno znanje i iskustvo po pitanju penzije, finansija, investicija i 

osiguranja. Kao i profesionalno iskustvo u zastupanju ili savetovanju zaposlenih ili njihovih 

predstavnika na Kosovu. Takođe, Komisija za izbor je procenila da predloženi kandidati nemaju nikakve 

pravne prepreke što bi bilo u suprotnosti sa članom 4.9. i 4.12. Zakona o penzijskim fondovima na 

Kosovu. 

 

Nakon završetka diskusije i na osnovu predloga, Prva zamenica predsednika, zaključila je da je Komisija 

sa pet glasova Za, tri Protiv  i jednim Uzdržanim glasom, donela sledeću: 

 

                                                                     Preporuku 

 

1. Preporučuje se Skupštini da imenuje sledeće kandidate predložene od strane Komisije za 

izbor predsedavajućeg i članova Upravnog odbora  Fonda penzijskih štednji Kosova: 

 

1. Ruzhdi Morina, predsedavajući  

2. Behxhet Haliti, član 

3. Driton Qehaja, član  

4. Frederick Artesani, član 

5. Ymer Ymeri, član za zastupanje i savetovanje zaposlenih ili njihovih predstavnika. 

 

2. Mandat predsedavajućeg i imenovanih članova Upravnog odbora Fonda penzijskih štednji 

Kosova je četiri godine, u skladu sa članom 4. stav 6. Zakona br. 04/L-101 o penzijskim 

fondovima na Kosovu, izmenjen i dopunjen članom 2. stav 1. Zakona br. 05/L-116. 
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3. Razmatranje Predlog-odluke Vlade Republike Kosova o imenovanju predsednika 

Regulatorne komisije za javne nabavke  

 

Predsedavajuća: Na osnovu člana 89. Zakona br. 04/L-042 o javnim nabavkama u Republici Kosovo, 

izmenjen i dopunjen Zakonom br. 05/L-068, Odbor Regulatorne komisije za javne nabavke sastoji se od 

tri člana, koji se imenuju na mandat od pet godina, bez prava na ponovno imenovanje. Predsednik i 

članovi RKJN-a predlažu se od strane Vlade i imenuju od strane Skupštine. Vlada je dostavila Skupštini 

predlog za imenovanje kandidata za predsednika RKJN-a. 

Predloženi kandidati moraju ispuniti uslove utvrđene članom 89. stav 3. i 4. izmenjen i dopunjen članom 

51. Zakona br. 05/L-068, i to da imaju univerzitetsku diplomu, najmanje 5 godina radnog iskustva u 

oblasti javnih finansija i oblasti javnih nabavki i da nemaju zakonsku zabranu da učestvuju u bilo kojoj 

aktivnosti javne nabavke. 

Vlada Republike Kosovo predložila je kandidata g. Osman Vishaj, da se imenuje za predsednika 

Regulatorne komisije za javne nabavke. 

Na osnovu dokumentacije koju je Vlada priložila Predlog-odluci dostavljenoj Skupštini za imenovanje 

g. Osman Vishaj za predsednika RKJN-a, shvatamo da predloženi kandidat ispunjava formalne uslove 

predviđene članom 89. stav 3. i 4., izmenjen i dopunjen Zakonom br. 05/L-068, da ima univerzitetsku 

diplomu i radno iskustvo u oblasti javnih finansija i javnih nabavki. Takođe je priložen dokaz od Suda 

da se protiv istog ne vodi krivični postupak. 

 

Dardan Molliqaj: Naglasio je da kao PSD a i ja lično podržaćemo kandidaturu g. Osman Vishaj, jer ga 

lično poznajem i isti ima stručnu spremu i moralni integritet za ovaj položaj. 

 

Arbërie Nagavci: Ne želim raspravu, ali pošto je kolega Dardan rekao da ga lično poznaje, 

zainteresovana sam da znam da li je reč o osobi sa sličnim imenom i prezimenom koja se tereti za 

krivično delo u slučaju javne nabavke u Ministarstvu zdravstva. 

 

Dardan Molliqaj: Koliko ja znam, navedeni kandidat nije optužen i isti radi u Ministarstvu finansija 

već nekoliko godina i ne verujem da ima veze sa ovim slučajem. 

 

Predsednica: Iz CV-a vidi se da isti radi u Departmanu za javno-privatno partnerstvo u MF-u. Takođe 

je kandidat naveo da se bavio poslovima javne nabavke u ovom ministarstvu, dok nema podataka da je 

radio u Ministarstvu zdravstva. Takođe, kandidat ima dokaz od suda da se protiv njega ne vodi krivični 

postupak. 

 

Enver Hoti: Razmotrio sam dokumenta koja su priložena Predlogu - odluke Vlade i kandidat ispunjava 

uslove za ovaj položaj. Ne želim replike sa kolegom, ali nije bila praksa za podizanje dilema za 

kandidate koji ispunjavaju zakonske uslove da se imenuju na određenim položajima. 

 

Arbërie Nagavci: Nisam zainteresovana da raspravljam i da moja diskusija nije bila da se podstiču 

tendencije niti da nekog stigmatiziram, samo sam pokrenula pitanje radi razjašnjenja, jer je kolega 

Dardan  rekao da ga lično poznaje. 

 

Ali Lajçi:  Naglasio je da se stalno raspravlja i postoje dileme o preferencijama za imena predloženih 

kandidata za imenovanje, iako su u ovom slučaju priloženi dokazi o stručnoj spremi. 
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Nakon završetka diskusije i na osnovu predloga, Prva zamenica predsednika, zaključila je da je Komisija 

sa sedam glasova Za, jedan Protiv  i jednim Uzdržanim glasom, donela sledeću: 

 

                                                                     Preporuku 

 

1. Preporučuje se Skupštini da imenuje g. Osman Vishaj, za predsednika Regulatorne komisije za 

javne nabavke, predložen od strane Vlade Republike Kosova. 

 
2. Mandat predsednika Regulatorne komisije za javne nabavke je pet godina, u skladu sa članom 

89. stav 1. Zakona br. 04/L-042 o javnim nabavkama u Republici Kosovo, izmenjen i dopunjen 

članom  51. Zakona br. 05/L-068. 
 

 

4. Razmatranje Zahteva Kosovske agencije za upoređivanje i verifikaciju imovine za 

određivanje iznosa isplate za člana Komisije za imovinske zahteve i dva člana Komisije za 

verifikaciju i odlučivanje o imovini  

 

Predsedavajuća: Na zahtev Komisije, Agencija je 18. jula 2018. godine dostavila obrazloženje u vezi 

sa pravnim statusom plaćanja komesara ove Agencije. 

Zakon br. 05/L-010 o Kosovskoj agenciji za upoređivanje i verifikaciju imovine, utvrđuje da Skupština 

imenuje jednog člana Komisije za imovinske zahteve (član 8.2) i dva člana Komisije za verifikaciju i 

odlučivanje o imovini. Skupština je 30. marta 2018. godine imenovala jednog člana Komisije za 

imovinske zahteve i dva člana Komisije za verifikaciju i odlučivanje o imovini. 

Što se tiče njihove kompenzacije, u skladu sa članom 8.1 Zakona, utvrđeno je da se Komisija za 

imovinske zahteve aktivira po potrebi i plaća za održane sednice. Što se tiče Komisije za verifikaciju i 

odlučivanje o imovini, osim što dva člana bira Skupština (član 9), ne postoji odredba kojom se reguliše 

pitanje nadoknade. 

Na osnovu toga, Kosovska agencija za upoređivanje i verifikaciju imovine uputila je Skupštini dopis, 

kojim zahteva da se odredi isplata za člana Komisije za imovinske zahteve i dva člana Komisije za 

verifikaciju i odlučivanje o imovini, koje je imenovala Skupština. Komisija za budžet i finansije, na 

sednici održanoj 4. jula 2018. godine, nakon razmatranja zahteva Agencije, u cilju analize i dobijanja 

dodatnih informacija od Agencije, odredila je radnu grupu koja nije uspela da održi sastanak. Članovi 

Radne grupe su bili  Mërgim Lushtaku i Arbërie Nagavci. 

 

Mërgim Lushtaku: Naglasio je da radna grupa ranije nije uspela da se sastane zbog letnjih odmora. 

Nakon odmora zakazali smo sednicu, ali zbog nekoordiniranja vremena nismo mogli da se sastanemo. 

Zatim smo smatrali da je najbolje da se o ovom pitanju odluči u Komisiji, tako što ćemo vršiti poređenja 

sa sličnim agencijama. 

 

Arbërie Nagavci: Navela je da je prisustvovala  sednici Komisije kada se diskutovalo o ovoj temi i to je 

bilo nejasno i za mene neprihvatljivo da mi kao komisija ili radna grupa predlažemo plate za određene 

osobe. Smatram da se to zakonski  treba regulisati i nisam znala da sam deo ove radne grupe i nisam 

spremna da budem deo radne grupe za određivanje plata, dok prethodno ne znamo i odlučimo uslove i 

kriterijume o kompenzaciji. Pošto nisam uverena da je to način određivanja plate, ne mogu biti deo 

takve radne grupe. 

  

Mërgim Lushtaku: Predlažem da se formira nova radna grupa i da ima najmanje tri člana. 

 

 



 5  

Predsedavajuća je zaključila da na osnovu predloga, Komisija je jednoglasno odredila Radnu grupu za 

razmatranje zahteva Kosovske agencije za upoređivanje i verifikaciju imovine za određivanje iznosa 

plate za člana Komisije za imovinske zahteve i dva člana Komisije za verifikaciju i odlučivanje o 

imovini, u sledećem sastavu: Mërgim Lushtaku - predsedavajući, Blerim Kuçi - član i Fikrim Damka - 

član. Radna grupa dostavlja  Komisiji za razmatranje  Izveštaj sa preporukama. 

 

5. Razno 

 

Predsedavajuća: Naglasila je da na osnovu Godišnjem planu rada Komisije, mi smo odlučili da  

nadgledamo dva zakona. Jedan smo nadgledali i izrađen je Izveštaj sa preporukama koji je usvojen od 

strane Komisije, ali pošto nije preveden  materijal na srpskom jeziku, još nije prosleđen na razmatranje 

na plenarnoj sednici. Dok smo za drugi deo odlučili da nadgledamo Zakon o penzijskim fondovima na 

Kosovu. Predlažem da odredimo radnu grupu koja će nadgledati zakon i izraditi izveštaj koji treba da se  

dostavi Skupštini u toku ove godine. 

 

Prva zamenica predsednika Komisije zaključila je da je Komisija jednoglasno odredila Radnu grupu za 

nadgledanje sprovođenja Zakona br. 04/L-101 o penzijskim fondovima na Kosovu, izmenjen i dopunjen 

Zakonom br. 04/L-168 i Zakonom br. 05/L-116 u sledećem sastavu: Blerim Kuçi (predsedavajući), 

Naser Osmani, član, Mërgim Lushtaku, član, Ali Lajçi, član, Enver Hoti, član i Fikrim Damka, član. 

Radna grupa će pripremiti Izveštaj sa preporukama za razmatranje u Komisiji. 

 

 

 

 

Sednica je završena u 13:25 časova. 

 

Pripremila:   

Jedinica za podršku Komisiji                                                               

 

 

 

 

 

                            Prva zamenica predsednika  Komisije, 

 

                                          ------------------------ 

                                                           Safete Hadërgjonaj 

                                                                                                                    

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 


